

Notice 19th December - 6pm

Latest Travel Advisory

As continuous heavy rainfall is experienced in the Genting Highlands area, Resorts World Genting has taken precautionary road safety measures to ensure the safety of all our guests when travelling to and from the resort.

The Genting access road from Genting Sempah to Gohtong Jaya remains closed due to recent landslides.

All guests travelling by car to the resort are advised to use the Batang Kali Road route and park at Genting Highlands Premium Outlets. Please use the Awana SkyWay cable car which will be operating from 7am to 12 midnight to access the resort. Guests travelling by mini van or bus will disembark at the Awana SkyWay station to be taken up to the resort via cable car.

For those currently at the resort, we kindly request you to be vigilant and extra cautious when travelling downhill. You will be directed to use the Batang Kali Road upon reaching the Gohtong Jaya intersection.

For further enquires or assistance, kindly contact 03-6101 1118.

Thank you.

Notis 19 Disember – 6.00 petang

Nasihat Perjalanan Terkini

Resorts World Genting telah mengambil langkah berjaga-jaga untuk memastikan keselamatan semua tetamu kami semasa dalam perjalanan naik dan turun dari resort akibat hujan lebat yang berterusan di kawasan Genting Highlands.

Jalan masuk Genting dari Genting Sempah ke Gohtong Jaya masih ditutup kerana tanah runtuh baru-baru ini.

Semua tetamu yang menaiki kereta ke resort dinasihatkan untuk menggunakan laluan Jalan Batang Kali dan meletakkan kenderaan di Genting Highlands Premium Outlets. Sila gunakan kereta kabel Awana SkyWay yang akan beroperasi dari jam 7 pagi hingga 12 tengah malam untuk ke resort. Tetamu yang menaiki van mini atau bas perlu turun di stesen Awana SkyWay untuk dibawa ke resort dengan kereta kabel.

Bagi mereka yang sedang berada di resort, kami minta anda untuk berhati-hati dan lebih berwaspada ketika menuruni bukit. Anda akan diarahkan untuk menggunakan Jalan Batang Kali apabila tiba di persimpangan Gohtong Jaya.

Untuk pertanyaan atau bantuan lanjut, sila hubungi 03-6101 1118.

Terima kasih.

通告

12月19日下午6时

最新交通资讯

云顶高原地区持续降雨，云顶世界已采取预防性道路安全措施，以确保所有旅客往返度假村时的安全。

由于发生土崩，从云顶森芭（Genting Sempah）至梧桐再也（Gohtong Jaya）的路段仍然关闭。

建议所有驾车前往度假村的旅客使用峇冬加里（Batang Kali）路，并在云顶高原名牌折扣购物中心（Genting Highlands Premium Outlets）泊车，乘搭云天缆车（Awana SkyWay）前往度假村，缆车营运时间是从早上7时至凌晨12时。乘搭小型货车和巴士的乘客，也须在云天缆车阿娃娜站下车，然后转搭缆车前往度假村。

对于目前仍在度假村的旅客，我们恳请您在驾车下山时保持警惕和格外小心。抵达梧桐再也（Gohtong Jaya）的十字路口后，您将被指示使用峇冬加里（Batang Kali）路。

如需进一步咨询或协助，请联系 03-6101 1118。

谢谢。